



www.csmb-scbm.ca

Canadian Society for Molecular Biosciences La Société Canadienne pour les Biosciences Moléculaires

Executive / Exécutif

President / Président
Dr. Andrew Simmonds
University of Alberta

Past-President / Président Précédent
Dr. Arthur Hilliker
York University

Vice-President / Vice-Président
Dr. Christian Baron
Université de Montréal

Treasurer / Trésorier
Dr. Arthur Hilliker
York University

Secretary / Secrétaire
Dr. Randal Johnston
University of Calgary

Councillors / Conseillers
Dr. Jim Davie
University of Manitoba

Dr. John Orlowski
McGill University

Dr. Jan Rainey
Dalhousie University

Dr. Kristin Baetz
University of Ottawa

Dr. Martin Bisailon
University of Sherbrooke

Dr. Reinhart Reithmeier
University of Toronto

Bulletin Editors / Éditeurs du Bulletin
Dr. David Williams
University of Toronto

Dr. Frances Sharom
University of Guelph

Secretariat & CSMB Office:

Mrs. Wafaa H. Antonious
Canadian Society for Molecular
Biosciences
c/o Rofail Conference and
Management Services (RCMS)
17 Dossetter Way
Ottawa, ON K1G 4S3
Canada
Tel.: 613 421 7229
Fax.: 613 421 9811
Email: Contact@csmb-scbm.ca

Your action is requested – Consultation on Science and technology

The Canadian government requests input from the public on views and suggestions on how to move forward in science, technology and innovation. As scientists, citizen and voters your voices will be heard and it is important that the government receives responses from a large number of you. Numbers count in politics, here is an opportunity to have an impact. http://www.ic.gc.ca/eic/site/icgc.nsf/eng/h_07416.html

Responses can be sent by email to science-tech-innovation-consultation@ic.gc.ca on or before February 7, 2014.

Thanks for your consideration,
The board of the CSMB

Votre action est nécessaire (Consultation sur la science et la technologie)

Le gouvernement Canadian sollicite la rétroaction du public concernant le développement de sa politique en science, technologie et innovation. Vous êtes des scientifiques, mais aussi des citoyens et des électeurs et il est important de se faire entendre en grand nombre. Le nombre de réponses pèse lourd en politique et ici est une opportunité pour se faire entendre. http://www.ic.gc.ca/eic/site/icgc.nsf/fra/h_07416.html

Vos réponses peuvent être envoyées par courriel à science-tech-innovation-consultation@ic.gc.ca au plus tard le 7 février 2014.

Merci de votre considération,
Le conseil de la SCBM